
 

 

SKUPŠTINA / ASSEMBLEA 
Odbor za društvene djelatnosti 
Comitato per le attività sociali 
 
KLASA/CLASSE: 024-01/23-07/17 
URBROJ/N.PROT: 2163-01/2-23-02 
Pazin, 19. svibnja 2023.  

 
 

ZAPISNIK 
 

sa 9. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Skupštine Istarske županije održane dana 
19. svibnja 2023. godine s početkom u 09:00 sati putem online – video konferencije. 
 
Sjednici prisustvuju: predsjednik Davor Komar, Bruno Stermotić, Zdenko Pliško, Tatjana 
Tomaić, Ivan Iskra i Đina Šverko. 
 
Opravdano je odsutna  Marianna Jelicich Buić.  
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Gordana Antić – pročelnica Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb, Patricia Percan - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport 
i tehničku kulturu, Tea Batel –  pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu 
i druge etničke skupine i Vesna Ivančić – pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske 
županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Davor Komar, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže sljedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata na području Istarske županije za 2022. godinu 

2. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva 
za nadzor nad radom mrtvozornika na području Istarske županije o obavljenim 
obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2022. godinu u Istarskoj županije,  

3. a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju prijedloga 
Statuta Strukovne škole Eugena Kumičić Rovinj 

4.  
a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Blažina Labin 



                                                             
 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Buzet 

d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole – Scuola media superiore italiana  Rovinj – Rovigno 

e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Turističko – 
ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

g) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Medicinske škole 
Pula 

h) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Ekonomske škole 
Pula 

i) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole 
„Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 

j) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Industrijsko – 
obrtničke škole Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

l) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije i 
strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

m) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Glazbene škole 
Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

n) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gospodarske škole 
Buje Istituto professionale Buie 



                                                             
 

o) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Zvane 
Črnje Rovinj 

p) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Pula 

q) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Tehničke škole Pula 

r) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole- Scuola media superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje- Buie 

s) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije Pule 

t) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole Dante Alighieri Pula 

u) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Balota Poreč 

5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2022. godinu 

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 
bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj- Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2022. 
godinu 

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice 
Pula - Ospedale Generale di Pola za 2022. godinu 

8. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2022. godinu 

9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica della 
regione Istriana za 2022. godinu 

10. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2022. godinu 

11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2022. godinu 

12. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje 

13. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana 
„Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin 

15. Razno 



                                                             
 

 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 

 
Ad-1. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata na području Istarske županije za 2022. godinu 
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku.  
 
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata na području Istarske županije za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i odlučivanje. 
 
 

Ad-2. 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća  

Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području Istarske županije o 
obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2022. godinu u Istarskoj 
županije 

 
 

Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Tatjana Tomaić navodi kako je već dugi niz godina problem sa mrtvozornicima, nije suglasna 
da sestre prvostupnice rade taj posao, te smatra da bi posao mrtvozornika trebali raditi 
liječnici. Ipak su to osjetljive situacije, proglašenje i uzrok smrti te treba donijeti zaključak ako 
se ide na obdukciju ili ne, te da je liječnik mjerodavnija osoba za takve odluke.  
Također daje prijedlog bi se naknada trebala podignuti i motivirati liječnike na taj način. 
 
Gordana Antić se u potpunosti slaže, te za sada su na raspolaganju 4 sestre prvostupnice 
koje imaju iskustvo. Ističe kako je svakako bolje da to bude liječnik i nije sigurna koliki bi iznos 
bio prihvatljiv za liječnika, da prihvati taj posao jer se više cijeni slobodno vrijeme nego novac. 
 
Tatjana Tomaić postavlja pitanje koliki je sada iznos naknade. 
 
Gordana Antić odgovara 34 eura plus putni troškovi 
 
Tatjana Tomaić navodi da je prije nekoliko godina bila samo jedna sestra prvostupnica, a sada 
ih je ukupno četiri, te još jednom apelira da svakako treba poticati naknadu jer je to u interesu 
svih građana Istarske županije. 
 
Zdenko Pliško navodi kako se slaže sa članicom da se naknade mrtvozornicima povećaju i 
vjerojatno bi bio riješen i ovaj problem oko manjka kadra koji nedostaje već dugi niz godina. 
 
Davor Komar postavlja pitanje da što naknada od 34 eura podrazumijeva i koliko traje 
postupak za utvrđivanje smrti. Također gdje su 4 sestre prvostupnice stacionirane.  



                                                             
 

 
Gordana Antić odgovara da je to neto za izvršeno mrtvozorstvo i  plus putni troškovi, 
medicinsko osoblje dolazi utvrditi ako postoje sigurni znakovi smrti, znači pregledavanje 
preminulu osobu. Ukupno 30 minuta pregledavanja osobe plus vrijeme putovanja.  
Postoji problem jer se liječnici neće baviti tim poslom, većinom su to bili liječnici iz hitne 
medicinske pomoći jer odlaze u mirovinu ili su otišli u druge sustave. Ističe kako ima i mlađih 
liječnika koji su mrtvozornici  ali se ne stignu educirati zbog odlaska. Također liječnici iz OB 
Pula neće se obavezati za taj posao izvan radnog vremena  jer imaju veći prihod u bolnici. 
Jedna sestra  prvostupnica  je u Buzetu koja radi 35 godina na hitnoj medicinskoj pomoći, 
jedan magistar sestrinstva  je u Umagu i dvije sestre su u Labinu koje rade u Domu zdravlja. 
Navodi kako liječnici primarne medicine neće raditi taj posao i smatra da bi im trebao biti 
primaran posao ali nisu motivirani da budu mrtvozornici ili jednostavno ne žele raditi. 
 
Tatjana Tomaić postavlja pitanje da li bi se moglo ponuditi liječnicima koji su u mirovini. 
 
Gordana Antić odgovara da liječnica Družetić obavlja posao mrtvozornika i jednostavno svima 
je ponuđeno mjesto ali je nažalost mali interes. 
 
Davor Komar navodi kako se mora složiti da je 34 eura stvarno mali iznos naknade. 
 
Bruno Stermotić  postavlja pitanje  iz srca, da li mogu predložiti mrtvozornika i članovi Odbora. 
 
Davor Komar navodi da se ipak navedena situacija prepusti UO za zdravstvo i socijalnu skrb. 
 
Gordana Antić odgovara da satnica liječnika u javnom sustavu iznosi od 9 do 10 eura na sat. 
 
Tatjana Tomaić navodi kako nije moguće uspoređivati honorar sa stalnim zaposlenjem.  
 
Đina Šverko apsolutno podržava cilj povećanje naknade mrtvozornicima i isto tako motivaciju 
liječnika za obavljanje tog posla.  
 
Davor Komar kao predsjednik Odbora predlaže članovima zajednički prijedlog za povećanje 
naknade mrtvozornicima, te da se isti pripremi i uputi u daljnju proceduru.  
 
Nakon kraće rasprave, Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća  
Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području Istarske županije o obavljenim 
obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2022. godinu u Istarskoj županiji, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 
 

Ad-3. 
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 
prijedloga Statuta Strukovne škole Eugena Kumičić Rovinj 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku. 
 
 



                                                             
 

Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula, te se upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 
 
Podržava se b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
utvrđivanju prijedloga Statuta Strukovne škole Eugena Kumičić Rovinj, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 

 
 

Ad-4. 
a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 

školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Blažina Labin 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Buzet 

d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole – Scuola media superiore italiana  Rovinj – Rovigno 

e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Turističko – 
ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

g) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Medicinske škole 
Pula 

h) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Ekonomske škole 
Pula 

i) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole 
„Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 



                                                             
 

j) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Industrijsko – 
obrtničke škole Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

l) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije i 
strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

m) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Glazbene škole 
Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

n) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gospodarske škole 
Buje Istituto professionale Buie 

o) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Zvane 
Črnje Rovinj 

p) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Pula 

q) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Tehničke škole Pula 

r) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole- Scuola media superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje- Buie 

s) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije Pule 

t) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole Dante Alighieri Pula 

u) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Balota Poreč 

 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku.  
 
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 



                                                             
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Podržava se Prijedlog Odluke od a) do u), te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i odlučivanje. 
 
 
 

Ad-5. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva   
                               i razvoja civilnog društva za 2022. godinu 

 
 
Tea Batel obrazlaže predmetnu točku.  
 
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva  
i razvoja civilnog društva za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i odlučivanje. 
 
 

Ad-6. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju    
    Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-  
    Rovigno- Ospedale specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin  
                                    Horvat" Rovinj-Rovigno za 2022. godinu 

  
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku.  
 
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj- Rovigno - Ospedale 
specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2022. godinu, 
te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 
 

 
Ad-7. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće 
bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2022. godinu 

 
Gordana Antić ukratko obrazlaže predmetnu točku.  
 
Ivan Iskra navodi da OB Pula ima dva kredita od oko 60 milijuna eura sa promjenjivom 
kamatom 1.35 %. Postavlja pitanje ako je došlo do povećanja kamata, budući  da su za neke 



                                                             
 

točke Dnevnog reda znatno veće nego što su stavljene u samom izvješću. Isto tako vidi se da 
su zatezne kamate povećane u prethodnom razdoblju, te zanima ga ako je i to planirano te 
ako će doći do povećanja zateznih kamata za ovu godinu. 
 
Gordana Antić odgovora da će doći do povećanja kamata. HBOR ima kamatu 4.95%, sve su 
kamate promjenjive, te da će doći do značajnog povećanja. 
 
Ivan Iskra postavlja pitanje koliko je to financijski opterećenje za OB Pula, također za 
intelektualne usluge da li je moguće dobiti izvještaj. Navodi kako je rečeno da će biti 
dostavljeno izvješće o samoj kontroli rada liječnika, barem tako stoji u samoj izvješću. 
Postavlja pitanje, da li je izvješće već gotovo ili kada bi moglo biti, te da li će vijećnici Skupštine 
Istarske županije o tome biti obaviješteni. 
 
Gordana Antić odgovora da za ovo pitanje nema saznanja, da mora provjetriti i dostaviti 
naknadno informaciju. Za intelektualne usluge može se zatražiti izvještaj, navodi da su to 
najvećim dijelom liječnici iz drugih dijelova RH  koji dolaze odraditi poslove u OB Pula.  
Izvješće o samoj kontroli rada liječnika još nije dostavljen, te stoji u Zakonu o kvaliteti  
zdravstvene zaštite koji je umetnut u tablicu svih ustanova da ga provedu, te ističe da su trebali 
i ranije provoditi analizu o kvaliteti zdravstvene zaštite.  
 
 
 
Nakon kraće rasprave, Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Opće bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2022. godinu, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 

 
 

Ad-8. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la 
medicina d´urgenza della regione Istriana za 2022. godinu 
 
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku.  
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i odlučivanje. 
 
 

Ad-9. 



                                                             
 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica della 
regione Istriana za 2022. godinu 
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Ivan Iskra navodi kako je bilo problema kod odabranog telekomunikacijskog operatora, te je 
isti imao poteškoća sa pozivima odnosno nedostupnost pojedinih liječnika. Pacijenti ne mogu 
dobiti liječnike na telefon i najviše se odrazilo na starije osobe koji su slabijeg zdravstvenog 
stanja i to im predstavlja veliki problem. Postavlja pitanje ako je to u fazi rješavanja. 
 
Gordana Antić odgovora da su telefoni riješeni, ali da je standardno opterećenje liječnika i 
sestara obiteljske medicine. Naglašava da su na tragu rješenja i prije mjesec dana upućen je 
zadatak Povjerenstvu za kvalitetu Istarskih domova zdravlja, da se nađe način kako će imati 
jednu osobu na telefonu odnosno riješe novim Pravilnikom i  Zakonom o zdravstvenoj zaštiti. 
Ističe kako su bili predviđeni administratori ali sada ih nema. Nadalje, njezina je inicijativa da 
se napravi jedan projekt, te uključe u rad osobe s invaliditetom u dvije ambulante po četiri sata  
ili kratkoročno sa studentima u ljetnim mjesecima sada kada nam dolaze turisti. Smatra da 
starije osobe teško komuniciraju putem e-maila, a medicinsko osoblje je preopterećeno, 
dobivaju 50-ak mailova dnevno, te veliki broj poziva i imaju smo jednu liniju tako da se rješenje 
treba naći. Međutim to je problematika vezna za Istarske domove zdravlja. 
 
Nakon kraće rasprave, Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 
della regione Istriana za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i odlučivanje. 
 
 

Ad-10. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2022. godinu 
 
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Davor  Komar postavlja pitanje koja je ljekarna Arena. 
 
Gordana Antić odgovara da se ljekarna nalazi na kružnom toku u Splitskoj ulici u Puli. 
 
Nakon rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i odlučivanje. 
 



                                                             
 

Ad-11. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Istarskih domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2022. godinu 

 
 
Gordana Antić obrazlaže predmetnu točku. 
 
Zdenko Pliško postavlja pitanje, vezano za odjel palijativne skrb Istarskih domova zdravlja 
odnosno informiran je da su kadrovi nepopunjeni i ta usluga ne funkcionira na terenu. 
 
Gordana Antić odgovara da su dva palijativna tima po mreži i još jedan plaća Istarska županija 
svojim sredstvima. Ostao je jedan liječnik i četiri sestre, te je u tijeku osnivanje ustanove 
hospicij gdje bi se pokušalo sve timove objediniti, mobilne, palijativne, stacionare i hospicij da 
se kapaciteti pojačaju. Nakon toga će biti i edukacija liječnika koji bi se željeli priključiti u svoje 
slobodno vrijeme te radili u palijativnoj skrbi jer novih ljudi na tržištu rada nema. 
 
Bruno Stermotić navodi kako bi htio dobiti konkretan odgovor za hospicij odnosno što se sada 
radi po tom pitanju i kada će se hospicij otvoriti.  
 
Gordana Antić odgovara da je hospicij ustanova koji će osnivač biti Porečko i Pulska biskupija, 
a ne Istarska županija i nema ingerenciju u tom djelu. Jučer je primljen dopis od Porečko  
Pulske biskupije da Istarska županija pomogne u osnivanju ustanove a samo osnivanje 
pripada biskupiji te da je župan Istarske županije bio na sastanku. Trebali bi započeti radovi 
dogradnje i rekonstrukcije Doma Alfredo Štiglić te se treba iseliti 48 korisnika iz ustanove. 
Postoje dvije opcije zbrinjavanja, jedna je da budu smješteni u hospiciju do kraja ove godine 
uz pristanak nadbiskupa Porečke i Pulske biskupije i druga je da korisnici budu u  staroj bolnici 
na infektologiji ali će se detalji znati nakon održanog sastanka. 
Nadalje, palijativna skrb se namjerava proširiti, da korisnici budu adekvatno smješteni.  
 
 
Nakon rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2022. godinu, te se upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 
 
 

Ad-12. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje 

 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku.  
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 



                                                             
 

 
 

Ad-13. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media 
superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

 
 
 

Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku.  
 
 

Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo da 
Vinci“ Buje – Buie, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i odlučivanje. 

 
 
 

Ad-14. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin 

 
 
Patricia Percan obrazlaže predmetnu točku.  
 
Bez rasprave Odbor za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO donosi 
 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama Statuta 
Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin, te se upućuje Skupštini Istarske županije na 
razmatranje i odlučivanje. 

Ad-15. 
Razno 

 
Zdenko Pliško postavlja pitanje da zbog čega ravnatelj Istarskih domova zdravlja kao 
izvjestitelj nije bio prisutan na ovom odboru da obrazloži  izvješće. Palijativna skrb više od 6 
mjeseci ne funkcionira, na dnevnoj bazi prima pozive jer pojedine osobe imaju potrebe. Navodi 
kako je tim aktivan  ali ne stigne sve obuhvatit  i ne izlazi na teren te se usluga pruža volonterski 
kao i do sada.   
 
 
Davor Komar slaže se sa članom Zdenkom Pliškom ali se je pitanje trebalo postaviti ranije 
kada je bila prisutna pročelnica UO za zdravstvo i socijalnu skrb.  
 



                                                             
 

Zdenko Pliško odgovara kako pitanje nije bilo upućeno za pročelnicu nego za pojedinu osobu 
odgovornih ustanova.  
 
Ivan Iskra ponavlja pitanje od prošlog puta koje je bilo upućeno pročelnici Upravnog odjela za 
obrazovanje, sport i tehničku kulturu vezano uz strategiju obrazovanja ako ima nekih novosti 
jer sama  javna nabava nije pokrenuta. 
 
Patricia Percan odgovara da je sredstva za obrazovanje osigurala Javna ustanova „Regionalni 
koordinator“ Aurora tako da u suradnji sa njima priprema se postupak javne nabave odnosno 
prikupljanje ponuda. Jedna je znatno premašila iznos sredstava koji je osiguran, tako da je 
upućen upit u još nekoliko subjekata kako bi se dobilo odgovarajuću ponudu. Iz tog razloga 
nije pokrenut postupak ali je planiran čim se dobije odgovarajuća ponuda. 
 
Ivan Iskra smatra da je to važna strategija same Istarske županije budući da su to djeca i naša 
budućnost. 
 
Patricia Percan odgovara da zakonsku obavezu Istarska županija kao i osnivač JLS za izradu 
ovakvog dokumenta nemaju. Međutim zbog važnosti krenulo se u izradu strategije još 2016. 
godine odnosno sada će se zvati Plan razvoja obrazovanja Istarske županije.  
 
Zdenko Pliško navodi da za hospicij službeno nije objavljeno da će tom ustanovom upravljati 
Porečko i Pulska biskupija. Međutim, usluga koja će se tamo obavljati, smatra da je to 
nedopustivo, da bi se trebala provesti rasprava na svim razinama i da takva ustanova ne bude 
u nadležnosti crkve nego u nadležnosti ustanova. Financijska sredstava bi trebala biti 
osigurana od strane JLS –a ili na državnoj razini samo je upitna i kvaliteta  pružanja usluga 
koja treba biti pod nadzorom. Ističe da bi usluga palijativne skrbi trebala biti objedinjena, a ne 
u nadležnosti crkve te da se o tome provede rasprava.  
 
Bruno Stermotić navodi kako se slaže sa Zdenkom Pliškom i da je to nedopustivo te  predlaže 
da bude zajedničko upravljanje. 
 
Tatjana Tomaić ističe kako bi se složila sa Zdenkom Pliškom što se tiče da bi ravnatelji 
institucija trebali biti prisutni na odboru jer je to njihova dužnost osim u slučaju nekog  
opravdanog razloga za izostanak. Nadalje, ugovor za hospicij je potpisan, uvjeti su 
dogovoreni. Navodi kako je osobno bila  u hospiciju u Rijeci na njegovom otvorenju, te da je 
u više navrata imala priliku vidjeti korisnike, te kako funkcionara sam sustav. Nema nikakve 
zamjerke a sigurno je da ne bi imali niti članovi Odbora, niti rodbina korisnika. Nije joj jasno 
koji motivi stoje iza ovog  upravljanja odnosno zašto ne bi bilo dobro kao i u Rijeci, odluka je 
donesena i ne razumije o čemu se tu radi, te zašto je potrebna rasprava. 
 
Zdenko Pliško navodi kao nije u pitanju upravljanje te da je siguran da će crkva dati svoj 
maksimum u skrbi. Pitanje je pod kojim će se uvjetima koristi uslugu te ustanove, tko će to 
propisivati. Ako bude crkva onda to ne bi trebali dozvoliti.   
 
Tatjana Tomaić navodi da neće samo vjernici odlaziti u hospicij i da nema potrebe za 
zabrinutosti obzirom što je vidjela u Rijeci. 
 
Davor Komar se slaže sa Zdenkom Pliškom te, Tatjanom Tomaić vezano za izvjestitelje, 
smatra da trebaju biti prisutni na Odboru. 
 
Predsjednik Odbora Davor Komar pozdravlja prisutne, te zaključuje sjednicu.  
 



                                                             
 

 
Završeno u 10:04 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila: 
Elvija Čeh Paćelat 
 

         Predsjednik Odbora 
 

         Davor Komar 
 
 
 
 


